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                       PROCES – VERBAL 

Încheiat cu ocazia şedinţei  de îndată, online,  a  Consiliului  local  al               

Municipiului  Târgu Mureş  din data de  6 octombrie  2022 

 

 

Din totalul de 23 consilieri în funcţie, sunt prezenţi online la începutul şedinţei 

19 consilieri. Absentează: d-na Kakassy Blanka, dl. Voicu Bogdan, Claudiu Maior, Pui 

Sebastian. În timpul lucrărilor şedinţei, s-a conectat online d-na consilier Kakassy 

Blanka, sunt prezenţi 20 consilieri locali.  

Dl. consilier Papuc: – Bună ziua. Fac o prezență la început. Dl. Tamasi – prezent, 

Portik – ?, dl. Szabo Peter – prezent, d-na Frunda – prezentă, dl. Kelemen – ?, dl. Berecki 

– prezent,  

Dl. consilier Berecki: – între timp a apărut și dl. viceprimar Portik. 

Dl. consilier Papuc: – Da. D-na Kakassy – nu e, dl. Iszlai – prezent, dl. Jakab – 

prezent, dl. Szabo Arpad – prezent, dl. Venczi – prezent, dl. Suciu – prezent, dl. Șarlea – 

prezent, dl. Gyorgy – prezent, dl. Voicu  – nu e, dl. Pescar – prezent, dl. Kiss – prezent, 

dl. Maior – nu e, dl. Moldovan – prezent,  

Dl. consilier Moldovan: – aș dori să precizez că bateria e pe terminate pe telefon 

și dacă cumva se întrerupe, vă rog să consemnați în procesul verbal că sunt de acord cu 

toate proiectele de pe ordinea de zi. Mulțumesc.  

Dl. consilier Papuc: – Mulțumim. Eu – prezent, dl. Pui – nu e, dl. Mureșan –

prezent, dl. Papai – prezent.  

Dl. consilier Kelemen: – sunt și eu dl. Președinte, mă scuzați. 

Dl. consilier Papuc: – nicio problemă. 18, ședința este statutară. Avem 10 puncte 

pe ordinea de zi conform cu Dispoziția primarului nr. 1414 din 6 octombrie 2022. 

Convocat ședința de îndată a Consiliului Municipiului Târgu Mureș, astăzi 6 octombrie la 

ora 13³º. Avem 10 puncte așa cum am spus. Convocatorul v-a fost transmis pe grupurile 

comisiilor și pe email. Nu? Pe tablete. Bun. Cine este de acord cu Ordinea de zi, cine este 

împotrivă, cine se abține? Bun. 19 voturi pentru. Ordinea de zi a fost adoptată.  

Punctul nr. 1 din ordinea de zi 

Proiect de hotărâre privind completarea Anexei la Hotărârea Consiliului Local 

nr. 107/11.04.2022 privind aprobarea depunerii proiectului ”Renovarea energetică 

moderată aclădirilor rezidențiale multifamiliale din Municipiul Târgu Mureș LOT III”, în 

cadrul apelurilor de proiecte cu titlul PNRR/2022/C5/1/A.3.1/l, Renovarea energetică 

moderată a clădirilorrezidențiale multifamiliale. 

Dl. consilier Papuc: – Cine este pentru? Pentru toată lumea? Hotărârea a fost 

adoptată cu 19 voturi pentru.  

Punctul nr. 2 din ordinea de zi 

Proiect de hotărâre privind completarea Anexei la Hotărârea Consiliului Local 

nr.108/11.04.2022 privind aprobarea depunerii proiectului ”Renovarea energetică 

moderată aclădirilor rezidențiale multifamiliale din Municipiul Târgu Mureș LOT IV”, în 

cadrul apelurilorde proiecte cu titlul PNRR/2022/C5/1/A.3.1/l, Renovarea energetică 

moderată a clădirilor rezidențiale multifamiliale. 
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Dl. consilier Papuc: – Cine este pentru? Deci, toată lumea. Nimeni împotrivă? 

Nimeni nu se abține. Da? Bun. 19 pentru.  

Punctul nr. 3 din ordinea de zi 

Proiect de hotărâre privind completarea Anexei la Hotărârea Consiliului Local 

nr. 109/11.04.2022 privind aprobarea depunerii proiectului ” Renovarea energetică 

moderată a clădirilor rezidențiale multifamiliale din Municipiul Târgu Mureș LOT V”, în 

cadrul apelurilor de proiecte cu titlul PNRR/2022/C5/1/A.3.1/l, Renovarea energetică 

moderată a clădirilor rezidențiale multifamiliale. 

Dl. consilier Papuc: – Cine este pentru? - 19 voturi pentru. Mulțumesc.  

Punctul nr. 4 din ordinea de zi 

Proiect de hotărâre privind completarea Anexei la Hotărârea Consiliului Local 

nr. 111/11.04.2022 privind aprobarea depunerii proiectului ”Renovarea energetică 

moderată a clădirilor rezidențiale multifamiliale din Municipiul Târgu Mureș LOT VII”, 

în cadrul apelurilor de proiecte cu titlul PNRR/2022/C5/1/A.3.1/l, Renovarea energetică 

moderată a clădirilor rezidențiale multifamiliale. 

Dl. consilier Papuc: – Cine este pentru? - 19 voturi pentru. Mulțumesc.  

Punctul nr. 5 din ordinea de zi 

Proiect de hotărâre privind aprobarea depunerii proiectului:” Renovarea 

energetică moderată a clădirilor rezidențiale multifamiliale din Municipiul Târgu Mureș 

LOT VIII”, în cadrul apelurilor de proiecte cu titlul PNRR/2022/C5/1/A.3.1/l, Renovarea 

energetică moderată a clădirilor rezidențiale multifamiliale. 

Dl. consilier Papuc: – Cine este pentru? Mulțumesc, 19 voturi pentru.  

Punctul nr. 6 din ordinea de zi 

Proiect de hotărâre privind aprobarea depunerii proiectului: ” Renovarea 

energetică moderată a clădirilor rezidențiale multifamiliale din Municipiul Târgu Mureș 

LOT IX”, în cadrul apelurilor de proiecte cu titlul PNRR/2022/C5/1/A.3.1/l, Renovarea 

energetică moderată a clădirilor rezidențiale multifamiliale. 

Dl. consilier Papuc: – Cine este pentru? – Mulțumim,  19 voturi pentru.  

Punctul nr. 7 din ordinea de zi 

Proiect de hotărâre privind aprobarea depunerii proiectului: ” Renovarea 

energetică moderată a clădirilor rezidențiale multifamiliale din Municipiul Târgu Mureș 

LOT X”, în cadrul apelurilor de proiecte cu titlul PNRR/2022/C5/1/A.3.1/l, Renovarea 

energetică moderată a clădirilor rezidențiale multifamiliale. 

Dl. consilier Papuc: – Cine este pentru? - 19 voturi pentru. Mulțumesc.  

Punctul nr. 8 din ordinea de zi 

Proiect de hotărâre privind modificarea HCL nr. 180/30.05.2022 pentru 

aprobarea proiectului „EFICIENTIZAREA ENERGETICĂ ȘCOALA GIMNAZIALĂ 

NR. 7 DIN MUNICIPIUL TÂRGU-MUREȘ” în cadrul apelurilor de proiecte cu titlul 

PNRR/2022/C5/2/B.2.1/1 Renovarea energetica moderata sau aprofundata a clădirilor 

publice și valoarea maximă eligibilă a proiectului. 

Dl. consilier Papuc: – Cine este pentru? - Unanimitate. 19 voturi pentru. 

Mulțumesc.  

Punctul nr. 9 din ordinea de zi 

Proiect de hotărâre privind modificarea HCL nr. 176/30.05.2022 privind 

aprobarea proiectului „Eficientizare Energetică Școala Gimnazială Tudor Vladimirescu în 

Municipiul Târgu Mureș, Județul Mureș” în cadrul apelurilor de proiecte cu titlul 

PNRR/2022/C5/2/B.2.1/1, Renovarea energetică moderată sau aprofundată a clădirilor 

publice și valoarea maximă eligibilă a proiectului. 

Dl. consilier Papuc: – Cine este pentru? Da, mulțumesc, 19 voturi pentru.  
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Punctul nr. 10 din ordinea de zi 

Proiect de hotărâre privind modificarea HCL nr. 177/30.05.2022 privind 

aprobarea proiectului „Eficientizare Energetică Școala Gimnazială George Coșbuc în 

Municipiul Târgu Mureș, Județul Mureș” în vederea finanțării acestuia în cadrul apelului 

de proiecte PNRR/2022/C5/2/B.2.1/1, componenta 5 — Valul renovării, axa 2 —Schema 

de granturi pentru eficiență energetică și reziliență în clădiri publice, operațiunea B.2: 

Renovarea energetică moderată sau aprofundată a clădirilor publice, și valoarea maximă 

eligibilă a proiect. 

Dl. consilier Papuc: – Cine este pentru? – 20 voturi. 

D-na consilier Kakassy: – și eu sunt pentru, m-am conectat. 

Dl. consilier Papuc: – Să o luați prezentă și pe d-na Kakassy, vă rog.  

D-na consilier Kakassy: – Mulțumesc.  

Dl. consilier Papuc: – Așa. La diverse dacă mai sunt luări de poziții?   

Dl. consilier Șarlea: – da, am o întrebare pentru dl. Primar.  

Dl. consilier Papuc: – da, vă rog. 

Dl. consilier Șarlea: – Am văzut o declarație cum că s-ar propune un proiect cu 

un nou pod lângă stadionul Bölöni. Aș vrea să fiu informat despre ce este vorba pentru că 

până acum nu s-a mai discutat de așa ceva și cred că ar trebui să ne ținem de proiectele 

acelea care sunt importante și care se pot realiza. Mulțumesc.  

Dl. consilier Papuc: – Mulțumesc și eu. Dacă dorește altcineva 

Dl. consilier Papai: - Vreau și eu dacă se poate. 

Dl. consilier Papuc: – Da, vă rog dl. Papai. 

Dl. consilier Papai: – Doar atât că am avut niște interpelări din ședințele trecute la 

care încă nu am primit răspuns la toate. Și d-na Secretar dacă poate să facă ceva în sensul 

acesta. Mulțumesc. 

Dl. consilier Papuc: – Da, îmi spune, șoptește d-na Secretar că 10 zile are termen 

și va urgenta.  

Dl. consilier Papai: – Dar de la niște ședințe mai trecute de 10 zile. 

Dl. consilier Papuc: – Au trecut deja 10 zile. Am înțeles. Bun. A luat cunoștință 

de ceea ce ați spus și va urgenta și mai tare. 

Dl. consilier Papai: – Mulțumesc. 

Dl. consilier Papuc: – Vă rog d-na Frunda. 

D-na consilier Frunda: – Mulțumesc. Aș avea și eu o întrebare legat de 

intervenția mea de săptămâna trecută. Dacă s-a reușit rezolvarea problemelor de pe B-dul 

Cetății și dacă avem lumină? Sau nu. Mulțumesc. 

Dl. consilier Papuc: – Mulțumesc și eu. Altcineva dacă mai dorește? Dacă nu mai 

dorește nimeni, declar închisă ședința de îndată convocată pentru… Da, vrea dl. director 

Belean două vorbe să vă adreseze  

Dl. Belean Dorin: – Bună ziua. Numai chiar 2 secunde. Vreau să vă mulțumesc că 

de fiecare dată ați fost de acord pentru solicitările noastre pentru proiectele orașului. 

Mulțumesc încă o dată.  

D-na consilier Frunda: – Mult succes dl. director, să sperăm că o să le și vedem.  

Dl. consilier Papuc: – da. Să fie intr-un ceas electronic. Bine. Declar ședința 

închisă. Mulțumesc. La revedere. O zi bună în continuare!  

 

           Dl. consilier Papuc Sergiu Vasile – preşedinte de şedinţă _________________ 

           D-na Bâta Anca Voichiţa - Secretar general al Municipiului Târgu Mureş ___ 

 


